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Abstract (en)
The connection joins the support brace (5) to the work scaffolding (1) or to the support arm brace (4). The connection can be so altered that the
effective length of the support brace (5) is influenced. The link point (15) of the support brace is arranged in a holder (10,7) fixed to the support
arm brace (4) or the work scaffolding (1) and is displaceable or pivotable within this holder. The angle between the frame profile (2) of the work
scaffolding and the support arm brace is variable. The link point is formed as a screw or bolt, which is displaceably fitted in a slide of the holder.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Arbeitsgerüst mit heb- und senkbarem Ausleger, wobei der Ausleger (3) im wesentlichen aus einer schwenkbar
am Arbeitsgerüst befestigten Auslegerstrebe und einer mit dem Arbeitsgerüst und der Auslegerstrebe schwenkbar verbundenen Stützstrebe
besteht. Der Ausleger (3) kann angehoben oder abgesenkt werden, indem die Anlenkung der Stützstrebe (5) am Arbeitsgerüst (1) oder an der
Auslegerstrebe (4) derart verändert wird, daß dadurch die effektive Länge der Stützstrebe (5) beeinflusst wird, wodurch sich der Ausleger (3)
insgesamt hebt oder senkt. Alternativ kann die Länge der Stützstrebe (5) direkt beeinflusst werden, indem diese z.B. als Teleskoprohr ausgebildet
ist. <IMAGE>
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